
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moravany konaného dňa 

26.01.2022 na Obecnom úrade v Moravanoch vo vyhradených priestoroch 

budovy Obecného úradu Moravany. 

 

 

Prítomní:  

podľa prezenčnej listiny: Mgr. Vladimír Čeklovský, Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš 

Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján Šoltés, Ing. Viliam Procek, Ing. 

Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, Bc. Mgr. Adriana Makšimová, Mgr. Anna 

Kosánová. 

Ospravedlnil sa:  

Ľubomír Kovaľ. 

 

Návrh programu rokovania:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Moravany – kanalizácia. 

7. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja. 

8. Rôzne. 

9. Záver. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného 

zastupiteľstva v Moravanoch. 

Starosta obce otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, overil či je podľa počtu 

prítomných poslancov  zastupiteľstvo uznášaniaschopné, opýtal sa či ma niekto 

doplnky do programu. Poslanec Ján Kaľuha požiadal o doplnenie programu o bod 

určenie platu starostu. 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom návrhu programu.  



Hlasovanie: 

Za: - 

Proti: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. 

Ján Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 

poslancov). 

Zdržali sa: - 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom doplneného programu. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján 

Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Úprava platu starostu. 

6. Kontrola uznesení. 

7. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja. 

8. Moravany – kanalizácia. 

9. Rôzne. 

10. Záver. 

 

K bodu č. 2: Určenie zapisovateľa. 

Starosta obce určil za zapisovateľa pani Adrianu Makšimovú. 

 

K bodu č. 3: Určenie overovateľov zápisnice. 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice poslanca Viliama Proceka a poslanca 

Gabriela Kovaľa. 



Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján 

Šoltés,   Mgr. Vladimír Ščerbák, (6 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ (2 poslanci). 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 4: Voľba návrhovej komisie. 

Starosta obce predniesol návrh, aby za predsedu návrhovej komisie bol zvolený 

poslanec Lukáš Veselíny a za členov návrhovej komisie poslanec Ján Šoltés 

a poslanec Hric Marcel. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Monika Lašíková, Ing. Ján Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. 

Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (6 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric (2 poslanci). 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 5: Úprava platu starostu. 

Poslanec Ján Kaľuha predniesol návrh, aby plat starostu bol od 01.02.2022 vrátený 

na pôvodnú výšku. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján 

Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 6: Kontrola uznesení. 

Starosta obce informoval poslancov, že niektoré uznesenia sú splnené a niektoré sú 

ešte v plnení.  Sušička ovocia sa bude realizovať v jari, vyhliadkové veže v tomto 

roku, rozhlasová ústredňa nie je zakúpená, nakoľko nie je skladom. Obecné 

zastupiteľstvo zobralo kontrolu uznesení na vedomie.  

 

K bodu č. 7: Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja. 

Starosta obce informoval, že obec potrebuje mať spracovaný Plán hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja, ktorý je potrebné doložiť aj k projektu „Moravany-kanalizácia“. 



Poslanec Vladimír Ščerbák upozornil na to, že určité veci v ňom chýbajú. Starosta 

obce odpovedal, že plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja bude možné dopĺňať. 

Monika Lašíková poznamenala, že o úpravách chce byť informovaná. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján 

Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (7 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: Monika Lašíková (1 poslanec). 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 8: Moravany-kanalizácia. 

Starosta obce podal poslancom informácie súvisiace so žiadosťou o nenávratný 

finančný príspevok, ktoré sa týkajú projektu: „Moravany – kanalizácia“, kód výzvy: 

OPLZ-PO6-SC611-2020-2 čo poslanci zobrali na vedomie a následne dal hlasovať 

ohľadom predložení žiadosti, pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom 

rozvoja obce a platným územným plánom obce. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján 

Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: -  

Návrh bol schválený. 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom zabezpečenia financovania neoprávnených 

výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na 

dosiahnutie jeho cieľa. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján 

Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom Zmluvy o postúpení práv a  povinností 

stavebníka na realizáciu časti stavby: „Moravany - kanalizácia“. 

 



 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján 

Šoltés,  Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 9: Rôzne. 

Poslanca Viliama Proceka zaujímal stavebný materiál na „kamenčíku“, ktorý sa tam 

zhromažďuje. Starosta obce povedal, že to bude zabezpečené na kladku a kľúče 

bude mať obec a bude sa tam voziť zemina z výkopu kanalizácie. Starosta obce tiež 

povedal, že sa bude musieť riešiť kde bude kompostovisko. Poslancov obce ešte 

zaujímalo ako je to nádobami na komunálny odpad a s pozemkom na kanál. 

K bodu č. 14: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť. 

 

 

 

 

V Moravanoch, dňa 26.01.2022 

 

 

                                                                .................................................. 

                                                     Mgr. Vladimír Čeklovský, starosta obce, v. r. 

 

Zapisovateľ:  

Bc. Mgr. Adriana Makšimová .......................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Viliam Procek                ........................................ 

 

Ing. Gabriel Kovaľ                ........................................ 


